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P R O T O K Ó Ł  N R  XIII/2019 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  

w dniu 28 listopada 2019 r. 
 
Punkt 1.  
Otwarcie sesji 
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.  
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XVII/107/2016 Rady Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą z dnia 30 czerwca 2016 roku w sprawie szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze 
oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania  od opłat 
oraz trybu ich pobierania. 
Punkt 8.  
Przyjęcie uchwały ws. zmiany uchwały Nr II/17/2018 Rady Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą z dnia 6 grudnia 2018 roku w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 
odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych osobom 
tego pozbawionym, w tym bezdomnym z terenu Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 9.  
Przyjęcie uchwały ws. określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty                        
za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
Punkt 10.  
Interpelacje Radnych. 
Punkt 11.  
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 12.  
Zamknięcie sesji.  
 
Ad 1) Otwarcie sesji. 

Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 1500 otworzył                       
XIII Sesję Rady Gminy i powitał Radnych, Sołtysów, kierowników jednostek                                 
oraz gości. 
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Ad 2) Stwierdzenie quorum. 
Przewodniczący informował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych, 

obecnych jest 12, w związku z powyższym podjęte uchwały będą prawomocne. 
 

Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący zawiadomił, że Radni otrzymali porządek obrad zgodnie                     

z terminem 14 dni przed posiedzeniem wraz z porządkiem komisji. Ponadto pan 
Tomaszewski informował, że na posiedzeniu wspólnym komisji Radni omówili 
szczegółowo uchwały, jednak na dzisiejszą sesję zostaną wprowadzone do porządku 
jeszcze następujące uchwały: zmieniająca budżet oraz WPF, a także zmieniająca 
uchwałę ws. udzielenia pomocy finansowej dla powiatu średzkiego. W związku                     
z brakiem pytań Przewodniczący zaproponował głosowanie. 

Autopoprawka polegająca na wprowadzeniu do porządku obrad uchwały 
zmieniającej uchwałę ws. udzielenia pomocy finansowej dla powiatu średzkiego 
została przyjęty 12 głosami za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. 

Autopoprawka polegająca na wprowadzeniu do porządku obrad uchwały                                
ws. zmian w budżecie gminy na rok 2019 została przyjęty 12 głosami za, 0 głosów 
przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. 

Autopoprawka polegająca na wprowadzeniu do porządku obrad uchwały                    
ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2028 została przyjęty               
12 głosami za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. 

 Porządek obrad został przyjęty 12 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                          
0 głosów wstrzymujących. 

• Listy z głosowaniem imiennym stanowią załącznik do niniejszego 
protokołu.    

Porządek obrad przedstawia się następująco:  
Punkt 4.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski. 
Punkt 5.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.  
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XVII/107/2016 Rady Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą z dnia 30 czerwca 2016 roku w sprawie szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze 
oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwalniania  od opłat 
oraz trybu ich pobierania. 
Punkt 8.  
Przyjęcie uchwały ws. zmiany uchwały Nr II/17/2018 Rady Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą z dnia 6 grudnia 2018 roku w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 
odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych osobom 
tego pozbawionym, w tym bezdomnym z terenu Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 9.  
Przyjęcie uchwały ws. określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty                        
za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  
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Punkt 10.  
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. udzielenia pomocy finansowej                         
dla powiatu średzkiego. 
Punkt 11.  
Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na rok 2019. 
Punkt 12.  
Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2019-2028. 
Punkt 13.  
Interpelacje Radnych. 
Punkt 14.  
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 15.  
Zamknięcie sesji.  
 
Ad 4) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji oraz odpowiedzi na interpelacje                     
i wnioski. 

Przewodniczący informował, że protokół został opublikowany 1 października 
br., przed podjęciem protokołu otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie.  

 Protokół z XII Sesji został przyjęty 12 głosami za, 0 głosów przeciwnych,                         
0 głosów wstrzymujących.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  

 
Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
 Pan Waldemar Tomaszewski informował, że dotarły smutne wiadomości                        
o śmierci byłego sołtysa Kruczyna pana Ludwika Bednarka oraz w dniu dzisiejszym 
zmarł były Radny, wieloletni Sołtys pan Julian Janicki. Przewodniczący prosił                      
o powstanie i uczczenie minutą ciszy obu panów.  
 Następnie pan Tomaszewski poinformował, że posiedzenie wspólne komisji 
odbyło się 21 listopada, w posiedzeniu uczestniczyli Dyrektorzy Szkół, gdyż 
omawiane były wnioski składane do budżetu. Radni wraz z Dyrektorami 
wypracowali wspólne stanowisko, wnioski zostały uwzględnione wspólnie z panią 
Sekretarz, będą one opiewały na kwotę 100 000,00 zł, jednak nie są one 
wprowadzone do projektu budżetu, gdyż projekt jest już przygotowany.                           
Bez wątpienia przyszłoroczny budżet jest bardzo napięty, wnioski będą realizowane 
wtedy gdy pojawią się dodatkowe środki.  

Kolejną sprawą jaką się Rada zajęła na wspólnym posiedzeniu komisji                      
to wieloletni plan inwestycyjny, były to wnioski z zebrań sołeckich (…) Zadań jest 
całe mnóstwo, ok 100, Rada wybrała ok 10. Zaplanowano drogę do Hermanowa, 
odcinek drogi Wolica Kozia-Wolica Nowa, w Chociczy ul. Leśna i Składowa, w Klęce 
od drogi krajowej nr 11 do drogi powiatowej, w Nowym Mieście ul. Cmentarna                       
i ul. Okrężna oraz ulice przy placu 700-lecia, w Boguszynku ul. Kasztanowa- bruk, 
Kolniczki chodnik przy drodze powiatowej, jest też kanalizacja Dębna. 
Przewodniczący dodał, że realizacja zadań w znacznej mierze jest uzależniona                         
od tego czy będzie można pozyskać środki zewnętrzne.  
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Pan Tomaszewski poinformował, że w posiedzeniach komisji uczestniczy 
radca prawny. Dość istotną kwestią dla Rady jest sprawa dzierżawy gruntów 
rolnych w m. Klęka, radca wyjaśnił kiedy można wypowiedzieć dzierżawcy umowę.   

Ponadto do Rady wpłynął wniosek mieszkanki gminy z prośbą o przyjęcie 
uchwały, z ulgą odpłatności dla rodzin wielodzietnych. Ośrodek Pomocy Społecznej 
przygotował zestawienie ze świadczeniami wypłacanymi dla dzieci.                                 
Wpłynął również wniosek od rodziców dzieci uczęszczających do ZS w Chociczy,                  
z prośbą o niełączenie klas.       

Na zakończenie Przewodniczący podsumował  pracę VII kadencji Rady 
informując że w sumie Radni przepracowali ok. 87 godzin, zmarł Radny Jarosław 
Stawicki, odbyły się wybory uzupełniające, następnie informował jn.: 
Sesje:      

▪ XII posiedzeń      
▪ 104 Uchwały      
▪ 3 Oświadczenia (25 kwietnia 2019 r., 29 sierpnia 2019 r., 19 września 2019 r.) 
▪ 1 skarga na Wójta      

Komisje:      
▪ Rewizyjna      5 posiedzeń   
▪ Skarg, wniosków i petycji   4 posiedzenia   
▪ Finansowo gospodarcza   0 posiedzeń   
▪ Rolnictwa i porządku publicznego  0 posiedzeń   
▪ Oświaty, kultury i zdrowia  0 posiedzeń     

Komisje wspólne:     13 posiedzeń   
Komisje wyjazdowe:    1 wyjazd 
Na chwilę obecną jest 5 Radnych, którzy nie opuścili żadnego posiedzenia komisji                  
i sesji.  
 
Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
 Wójta Aleksander Podemski zawiadomił, że dzisiejsza sesja jest kontynuacją 
komisji z poprzedniego tygodnia i tak jak Przewodniczący informował była                         
to analiza wniosków Dyrektorów oraz plan wydatków z zebrań wiejskich.  
 Radni otrzymali projekt budżetu na rok 2020, nie był łatwy do spięcia, przede 
wszystkim wzrosły koszty bieżące (…). Przyszłoroczny budżet to szereg inwestycji, 
które ruszyły już w tym roku. Mamy wiele inwestycji, które będą realizowane                        
w miarę możliwości pozyskania środków, jednak trzeba pamiętać, że każde 
dofinansowanie wiąże się z wyłożeniem środków budżetowych czasami nawet 50%. 
Inwestycje w trakcie realizacji to m.in. oczyszczalnia, która jest w trakcie realizacji, 
termin został przedłużony, są to też prace w parku w Klęce,  utrudnieniem                         
bez wątpienia jest to, że park jest zabytkowy, konserwator czuwa nad pracami. 
Trwają także prace remontowe w pałacu w Klęce, ciągle dochodzą dodatkowe 
roboty. Ponadto projektowany jest PSZOK, za chwilę Urząd przystąpi do projektu 
rozbudowy Szkoły w Boguszynie. 
Wobec rosnącego zakresu zadań, które Gmina musi realizować, trwają także prace 
nad projektem rozbudowy Urzędu, na następnym posiedzeniu komisji zostanie 
przedstawiona koncepcja.    



VIII Kadencja Rady Gminy Nowe Miasto n. W.  Strona 5 
 

Poza tym Wójt wspominał o tym iż Gmina otrzymała pieniądze na remont ulicy 
Szkolnej, w przyszłym tygodniu będzie rozstrzygany przetarg, prace ruszą jeszcze     
w grudniu. W ramach Lokalnej Grupy Działania Gmina chciałaby wykonać remont 
nawierzchni boiska przy ZS w Nowym Mieście, na terenie gdzie ma być 
zdemontowany skatepark, byłoby boisko do piłki ręcznej, siatkowej. W ramach 
FOGR co roku są realizowane jakieś drogi, są to zwykle prace związane                                  
z przebudową dróg, w planach jest droga w Teresie, w Boguszynku,                                        
oraz w Chwalęcinie. Wkrótce do Urzędu dojedzie agregat prądotwórczy, to zostało 
zakupione w ramach Zarządzania Kryzysowego.  

Na zakończenie Wójt dodał, że nie jest tajemnicą iż w Chociczy odbywa                               
się rekultywacja wysypiska, jednakże ta rekultywacja nie odbywa się zgodnie                            
z przepisami. Na głosy mieszkańców oraz Pana Sołtysa, Urząd reagował, decyzje 
zostały uchylone, właściciel się od tych decyzji odwołał. Odpady o określonych 
kodach nadal są przywożone.    
 
Ad 7) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr XVII/107/2016 Rady Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą z dnia 30 czerwca 2016 roku w sprawie szczegółowych 
warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 
usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwalniania  od opłat oraz trybu ich pobierania. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie informował                                         
iż do Uchwały należy wprowadzić autopoprawkę polegającą na zmianie kwoty: 
koszt jednej godziny świadczonych usług opiekuńczych i specjalistycznych usług 
opiekuńczych w wysokości 22,50 zł winno być 24,50 zł co wynika                                      
z przeprowadzonych kalkulacji kosztów przeprowadzonych przez panią Dyrektor.  
Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję, w związku z brakiem pytań 
przeszedł do głosowania.  

Autopoprawka polegająca na zmianie kosztu jednej godziny świadczonych usług 
opiekuńczych i specjalistycznych usług opiekuńczych w wysokości 22,50 zł na 24,50 
zł została przyjęty 12 głosami za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. 

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XIII/105/2019 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
28 listopada 2019 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.   

 
Ad 8) Przyjęcie uchwały ws. zmiany uchwały Nr II/17/2018 Rady Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą z dnia 6 grudnia 2018 roku w sprawie ustalenia szczegółowych 
zasad odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia i mieszkaniach chronionych 
osobom tego pozbawionym, w tym bezdomnym z terenu Gminy Nowe Miasto nad 
Wartą. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję,         
w związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
0 głosów wstrzymujących. 
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 Uchwała Nr XIII/106/2019 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
28 listopada 2019 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.   

 
Ad 9) Przyjęcie uchwały ws. określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty                        
za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję, w 
związku z brakiem pytań przeszedł do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XIII/107/2019 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
28 listopada 2019 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.   

 
Ad 10) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. udzielenia pomocy finansowej 
dla powiatu średzkiego. 

Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich Skarbnik Gminy po czym 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w związku z brakiem pytań przeszedł                    
do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XIII/108/2019 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
28 listopada 2019 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.   

 
Ad 11) Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na rok 2019. 

Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich Skarbnik Gminy po czym 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w związku z brakiem pytań przeszedł                    
do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XIII/109/2019 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
28 listopada 2019 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.   

 
Ad 12) Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2019-2028. 

Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich Skarbnik Gminy po czym 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w związku z brakiem pytań przeszedł                    
do głosowania.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 12 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                 
0 głosów wstrzymujących. 
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 Uchwała Nr XIII/110/2019 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                             
28 listopada 2019 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.   

 
Ad 13) Interpelacje Radnych. 

Przewodniczący poinformował, że interpelacje nie wpłynęły w związku                      
z czym przeszedł do punktu kolejnego. 
 
Ad 14) Wolne głosy i wnioski. 

❖ Radna Powiatowa Pani Agnieszka Król dziękowała ze realizację zadania 
montażu oświetlenia ulicznego na ul. Bednarskiej. Radna informowała 
również, że Wójt zgłaszał, że nie zostały naprawione dziury na drodze                      
w Kruczynie, w dniu dzisiejszym pracownicy spółki PCI te dziury połatali.  

❖ Radny Juliusz Twardowski informował, że zaczął analizować projekt budżetu 
na rok przyszły, w którym zostały wyłączone z dzierżawy grunty,                              
Radny pytał czy oznacza to, że będą one sprzedawane, czy przychody                       
ze sprzedaży nie  powinny znaleźć się w budżecie.  

Wójt informował, że grunty te wymagają przeprowadzenia analizy                    
w zakresie stosunków wodnych, wtedy będzie wiadomo czy można 
myśleć o wyznaczeniu terenu pod cel zabudowy.  

❖ Radny Marek Banaszak informował, że rozbudowa Szkoły w Boguszynie jest 
bardzo potrzeba, gdyż warunki tam panujące są ciężkie. Poza tym Radny 
pytał Wójta co rolnicy mają zrobić z folią. 

Wójt informował, że Zastępca Wójta w tym temacie rozeznanie robił, 
niewątpliwie będzie trzeba przeprowadzić też rozeznanie nt. ilości tej 
foli jaką posiadają rolnicy. Wójt informował, że należy się jednak 
zastanowić czy Gmina powinna w to się wtrącać, gdyż za chwilę 
przyjdzie kolejny sektor. (…) 

❖ Radny Wincenty Pawelczyk prosił o ścinkę poboczy na ul. Leśnej w Chociczy, 
ponadto Radny pytał w czyjej gestii jest odbieranie wód opadowych.   

Wójt informował Radnego, że na bieżąco drogi i pobocza                                      
są utrzymywane, jeżeli chodzi o wody opadowe, to właściciel posesji 
powinien wodą zagospodarować.  

❖ Radny Juliusz Twardowski prosił również o wyrównanie poboczy przy 
drodze z Nowego Miasta do Wolicy Koziej, gdyż po deszczu na drodze są 
ogromne kałuże. 

❖ Radna Halina Jankowska pytała jaki jest skalkulowany dochód w Ośrodku 
Kultury za Sylwestra, czy przewidziany jest zysk z organizacji imprezy. 
Ponadto Radna wróciła do tematu jaki poruszyła na początku kadencji 
odnośnie podatku za psy. Zdaniem Radnej praktycznie w każdym mieszkaniu 
jest jeden bądź dwa pieski, również w mieszkaniach za które gmina płaci 
odszkodowanie. Pani Jankowska dodała, że psy te są puszczane luzem, nikt 
ich nie pilnuje, zdaniem Radnej podatek taki powinien być wprowadzony, 
gdyż jakiś dochód byłby, a szukamy pieniędzy. Poza tym pani Radna pytała 
od kiedy będzie można składać wnioski na utylizację azbestu.  
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Wójt informował, że jeżeli chodzi o program to odpowiedź na pytanie 
Radnej będzie udzielona na kolejnym posiedzeniu komisji, gdyż nie ma 
dzisiaj na sesji Zastępcy, który zajmuje się tym tematem.  
Przewodniczący dodał, że jeżeli chodzi o podatek od psów, to wniosek 
jak najbardziej słuszny, tylko trzeba by się zastanowić jak zrealizować, 
ponieważ już w 2006 bądź 2007 roku coś takiego funkcjonowało, Sołtysi 
zbierali ten podatek.  

❖ Pani Honorata Nawrocka Sekretarz Gminy informowała, że na ostatnim 
posiedzeniu komisji i sesji odbyła się dyskusja w temacie pozyskania środków 
na PSZOK. Gmina Nowe Miasto składała wniosek w ramach programu 
operacyjnego  w projekcie 2014 plus, w dniu 26 listopada ukazała się uchwała 
Zarządu Województwa Wielkopolskiego, wskazująca i publikująca 
harmonogram naboru wniosków o trybie konkursowym dla Wojewódzkiego 
Programu Operacyjnego 2014 plus na rok 2020. Niestety jeżeli chodzi                              
o gospodarkę odpadami i działanie 4.2 to jeżeli chodzi o możliwość 
pozyskania środków na budowę PSZOKa nie przewiduje się naboru w trybie 
konkursowym.  
Poza tym jeżeli chodzi o pozyskanie środków na rozbudowę Szkoły                            
w Boguszynie, były w ubiegłym roku programy na zwiększenie ilości miejsc 
w przedszkolach i niestety na rok 2020 również nie ma środków.  
Pani Sekretarz wyraziła zdanie, że myśli iż prawidłową decyzją była 
rezygnacja z elementów rampy, wagi najazdowej etc. Pani Nawrocka wyraziła 
nadzieję, że po aktualizacji kosztorysu będzie to połowa kwoty planowanej.  

❖ Wójt Gminy pan Podemski wrócił do tematu podatków od psów, informując, 
że bez wątpienia byłby to element pewnego wpływu do budżetu, jednak 
należałoby podejść do tej sprawy racjonalnie, że w razie nałożenia takie 
podatku istnieje możliwość, że ludzie będą się tych psów pozbywać.                               
W tej chwili pojawiła się taka sytuacja, że jak pojawi się jakiś piesek to od razu 
jest telefon do schroniska, które zabiera tego pieska, później nagle odnajduje 
się właściciel tego pieska (…).  

❖ Radny Kazimierz Pawłowski pytał dlaczego trzy miejscowości nie otrzymały 
funduszy sołeckich. Ponadto Radny pytał czy jest szansa, aby zrealizować 
zadanie m. Kolniczki tj. budowa chodnika przy drodze powiatowej. 

Wójt informował, że fundusz sołecki przeznaczany jest na określone 
cele. W przypadku jednej miejscowości było zwołane zebranie, ale nie 
została zachowana procedura tj. poinformowania 14 dni przez 
zebraniem Wójta. I choć był czas na ponowne zwołanie zebranie                     
nie zostało to uczynione i wniosek nie został złożony. W Kolniczkach 
jest droga powiatowa, więc nie można było zaakceptować takiego 
wniosku, gdyż środki funduszu nie można nawet potraktować                           
w formie udzielenia pomocy.    

❖ Radny Leszek Zacharyasz pytał Wójta czy jest możliwość przejęcia kortów 
nowomiejskich od Stowarzyszenia.  

(…) Stowarzyszenie przejęło korty notarialnie na okres 50 lat w formie 
użytkowania wieczystego. W części są one czynne, korty są 
użytkowane, ale pozostała część ma wiele do życzenia, należałoby                    
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coś z tym zrobić. Być może trzeba by dokonać podziału, można by                   
w tym kierunku iść.  

Radny Zacharyasz proponował, aby skatepark przenieść na tą właśnie część 
boiska. 

❖ Przewodniczący Rady informował, że zapomniał dodać do wieloletniego 
programu inwestycyjnego drogi Aleksandrów-Teresa, która wymaga 
zdecydowanie remontu, a jest ona znacznym skrótem mieszkańców 
Aleksandrowa, ale i m. Szypłów do Chociczy. Należy dodać, że droga                        
nr 11 jest bardzo zatłoczona, aż trudno na nią wyjechać. Poza tym 
Przewodniczący informował, że odnośnie dwóch odczytanych pism będzie 
musiał odpowiedzieć, dlatego na kolejnym posiedzeniu komisji odbędzie się 
w temacie dyskusja. Poza tym Przewodniczący wspomniał, o inwentaryzacji 
mieszkań komunalnych, będzie ona przeprowadzona z tego względu, że nie 
była już dawno robiona, pan Zastępca jest gotów, aby inwentaryzację 
przeprowadzić z pracownikiem urzędu jednak prosi, aby włączyli                                 
się w to Radni, dlatego Przewodniczący zwrócił się do Przewodniczącego 
Komisji Rolnictwa, aby w razie potrzeby oddelegował dwóch członków 
komisji. Poza tym Przewodniczący przypominał o przygotowaniu przez 
Przewodniczących komisji planu pracy na 2020 rok do 10 grudnia, aby można 
było przygotować Uchwałę.  
Poza tym pan Tomaszewski informował iż komisja budżetowa odbędzie się          
19 grudnia natomiast sesja 30 grudnia o godzinie 11.     

 
Ad 15) Zamknięcie sesji. 

O godzinie 1730 Przewodniczący zamknął XIII Sesję Rady Gminy. 
 
 
Protokołowała                Zatwierdził 
Podinspektor ds. rady gminy      Przewodniczący Rady 
Julita Ciarcińska-Wachowiak         /-/ Waldemar Tomaszewski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zał. 1  
Wyniki głosowania poszczególnych uchwał.  


